



### 配件列表 Accessories

1	球閥 Ball Valve	2	過濾器 Strainer
3	流量調節閥 Flow Regulator	4	球閥 Ball Valve (排氣用 Air exhaust)
5	壓力錶 Pressure Gauge	6	球閥 Ball Valve
7	減壓器 Pressure Reducer		

### 設定壓力 Setting pressure (範例：壓力設定 3 bar Example : Pressure setting 3 bar)

- 關閉減壓閥入口端之閘閥，確認減壓閥出口端無壓力；  
To close isolation valve located inlet side of PRV and make sure outlet side of PRV without pressure existing.
- 把 7 減壓器的調壓螺釘，逆時針旋到最鬆 ( 使用 5mm 內六角扳手 )；  
To lose adjust screw of Parts No.7 Pressure Reducer along with counterclockwise way completely by 5 mm hex wrench.
- 將 6 球閥關閉，3 流量調節閥打開 2 圈 ( 不能完全關閉或全開 )；  
To close Parts No.6 Ball Valve, Parts No.3 Flow Regulator open 2 laps. ( Cannot be completely closed or opened )



球閥開啟 Ball valve open



球閥關閉 Ball valve close

- 將減壓閥入口端之閘閥打開；  
To open inlet isolation valve slowly.
- 把 7 減壓器的調壓螺釘，順時針方向慢慢鎖緊，壓力會慢慢上升，直到 3 bar；  
To tight the adjust screw of Parts No.7 Pressure Reducer slowly along with clockwise way until pressure rise up to 3 bar progressively.
- 調到設定壓力後，反覆開關 6 球閥，確認減壓器調整之壓力，即完成調壓；  
To open and close Parts No.6 Ball Valve repeatedly several times to check pressure setting of pressure reducer was set as expectation.
- 將 6 球閥打開，緩慢關閉減壓閥出口端閘閥，再次確認壓力即可。  
To open Parts No.6 Ball Valve fully and close outlet isolation valve to confirm setting pressure.